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Dit gesprek begint een wekelijkse routine te worden...

Wat klopt er niet aan mijn beeld:

-Nederland krijgt als geheel te weinig Cobas materialen

-Sanquin krijgt het leeuwendeel deze maand, en meer dan gewoonlijk omdat de regio Amsterdam extra groeiruimte krijgt
-Cobasmaterialen weghalen bij andere laboratoria betekent minder Covid-19 diagnostiek voorhanden in de GGD-regio’s waar die

labs aan leveren en dus een probleem daar.

-ergo: bij welke laboratoria zou LCDK de COBAS-materialen aan Sanquin moeten weghalen zonder dat er elders gaten vallen?

Als er een lab is dat stiekem voorraad achterhoudt, geef me het nummer dan belt |ERERgs direct.

Tot slot: gebruikt Sanquin momenteel ook Cobas materiaal voor andere dan Covid-19 diagnostiek en kan daarvan tijdelijk
materiaal worden ingezet?
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